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PROTOKÓŁ  

z  XXXIII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 16 marca 2017 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1330. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecny Radny Józef Przezak. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Kierownik Ref. Organizacyjnego, Spraw Społecznych i Obywatelskich – Teresa Gałązka 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach – Teresa Płucienniczak 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

Sołtysi sołectw: Bukowiec, Kamieniki 

 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy.   
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Brąszewice. 
7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2016 rok. 
8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Gminie Brąszewice za 2016 rok. 
9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach za 2016 rok. 
10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi. 
11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Brąszewice w roku 2016. 
12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Brąszewice w roku 2016. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2017. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Brąszewice na rok 2017.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2017. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu sportowego „Boisko 

wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach”. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznego przedszkola 

oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Brąszewice. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego 
ustroju szkolnego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/10/2014 z dnia 16 grudnia 2014 r. w sprawie 
ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 
21. Sprawy różne. 
22. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXXIII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad. W głosowaniu nad przyjęciem 

porządku obrad wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XXXII sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXXII sesji 

Rady Gminy. 

 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 17 lutego 2017 r. do  

15 marca 2017 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 20 lutego wycinano drzewa przy drodze gminnej ul. Wojkowskiej. 

2. W dniach 21 - 22 luty oraz w dniu 28 lutego naprawiano kamieniem kopalnianym i tłuczniem 

drogę w m. Gałki, dalsze prace zostaną wykonane w najbliższym czasie. 

3. W dniach 23 - 24 luty naprawiano tłuczniem drogę w m. Sokolenie. 

4. W dniu 27 lutego naprawiano tłuczniem drogę w m. Zagóra. 

5. W dniach 28 luty - 3 marca- równano drogi na terenie gminy. 

6. W dniu 6 marca wycinano drzewa na ul. Wojkowskiej. 

7. W dniach 6 - 10 marca równano drogi na terenie gminy. 

8. W dniu 10 marca naprawiano drogę w m. Kosatka (koło ABLA). 

9. W dniach 13 - 14 marca równano drogi na terenie gminy. 

10. W dniu 14 marca - sprzątanie pasów drogowych na terenie gminy. 

11. W dniu 3 marca pozytywnie został rozpatrzony wniosek na dofinansowanie wynagrodzenia dwóch 

animatorów sportu na boisko ORLIK w ramach programu Lokalny Animator Sportu na 2017 r. 

12. W dniu 7 marca 2017 nastąpiło otwarcie ofert na Remont i przebudowę drogi w miejscowości 

Wólka Klonowska. Wpłynęła jedna oferta BUD TRANS Maria Karbowiak z Sieradza – cena oferty 

450000,00 zł. 

13. Zakupiono tłuczeń na drogi gminne w ilości 750 ton. 

14. Zakupiono kamień kopalniany na drogi gminne w ilości 150 ton. 

15. Zakupiono żwir na drogi gminne w ilości 200 ton. 

16. Ogłoszono konkurs na stanowisko Sekretarza Gminy Brąszewice. 
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Na sesję przybył Komendant Komisariatu Policji w Błaszkach Tomasz Jamiński (10:15). 

 

Ad. 5 

Radny Ryszard Kurzaj zgłosił dziury na skrzyżowaniu ul. Sieradzkiej i ul. Zabrodzie. 

Radny Józef Toruński zgłosił dziury na drodze powiatowej Brąszewice – Kamieniki, zły stan zakrętu 

drogi w miejscowości Wiertelaki oraz zły stan pobocza przy drodze powiatowej Trzcinka – Kamieniki. 

Radny Jarosław Plichta zgłosił zły stan pobocza przy drodze powiatowej Czartoria – Godynice oraz 

poprosił o równanie drogi Zadębieniec – Pluty. 

Radna Bożena Łuszczek zgłosiła pogarszający się stan drogi na ul. Sieradzkiej. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że droga w miejscowości Salamony uległa dużemu zniszczeniu. 

Dodatkowo zawnioskował o kontynuację poprawy stanu w miejscowości Gałki i uzupełnienie dziur w 

miejscowości Żuraw. 

Radna Dorota Lipka zawnioskowała o uzupełnienie dziur w drodze gminnej oraz naprawę poboczy przy 

drodze powiatowej w miejscowości Błota. 

Radny Mariusz Kurzaj interpelował o równanie drogi w miejscowości Chajew Kolonia i drogi 

„mietlanej”. 

Radny Jan Stawirej zgłosił dziury na ul. Sieradzkiej oraz zalegający piasek na ul. Parkowej i rozrzucone 

śmieci w centrum Brąszewic. 

Radny Adam Laskowski interpelował o równanie dróg gminnych oraz naprawę drogi powiatowej w 

miejscowości Wólka Klonowska. 

Radna Marzena Cichecka zgłosiła dziury w miejscowości Kamieniki. 

Radny Jerzy Ławniczak zawnioskował o usunięcie suchego konaru na ul. Starowiejskiej oraz o 

równanie dróg gminnych. 

Wójt Gminy poinformował, że wszystkie interpelacje na miarę możliwości zostaną przekazane do 

realizacji. 

 

Ad. 6 

Wójt Gminy przywitał Komendanta Komisariatu Policji w Błaszkach Tomasza Jamińskiego i 

podziękował za przyjęcie zaproszenia na sesję Rady Gminy. 

Komendant Komisariatu Policji w Błaszkach Tomasz Jamiński przedstawił informację o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Brąszewice oraz przekazał swoje 

spostrzeżenia dotyczące Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. Dodatkowo podziękował za 

udzielone wsparcie finansowe na zakup nowego radiowozu. 

Wójt Gminy wyraził nadzieję, że współpraca z Komisariatem Policji w Błaszkach będzie układała się 

poprawnie. 

Przewodniczący Rady podziękował Komendantowi za przestawienie obszernego sprawozdania. 

 

Ad. 7 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach – Teresa Płucienniczak 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2016 rok. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał kto jest asystentem rodzinnym na terenie Gminy. 
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Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak poinformowała, że asystentem rodzinnym jest Pani Karolina 

Zakrzewska, a skontaktować się można za pośrednictwem GOPS. 

 

Ad. 8 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach – Teresa Płucienniczak 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Gminie Brąszewice za 2016 rok. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że powinien zostać zorganizowany kurs samoobrony dla kobiet, tak 

aby były w stanie przeciwstawiać się przemocy. Zaproponował, aby kurs prowadził Aleksander Stawirej 

– utalentowany bokser i kickbokser. 

Wójt Gminy przypomniał, że na sali gimnastycznej są prowadzone bezpłatne treningi boksu i 

kickboxingu oraz judo. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkim Radnym zostały rozdane wydrukowane 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach za 2016 rok. 

Zaproponował, by Radni zapoznali się z nimi, a ewentualne uwagi przedstawili na następnej sesji. Radni 

przystali na tą propozycję. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy. (11:10) 

Na sesję przybyła pracownica Urzędu Gminy w Brąszewicach Zofia Ługowska. 

 

Ad. 10 

Pracownica Urzędu Gminy w Brąszewicach Zofia Ługowska przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami pozarządowymi.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 11 

Kierownik Ref. Organizacyjnego, Spraw Społecznych i Obywatelskich – Teresa Gałązka przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Gminie Brąszewice w roku 2016. 

Radny Jan Stawirej zapytał jakie są możliwości wyleczenia osób  z alkoholizmu. 

Kierownik Ref. OSSIO Teresa Gałązka przedstawiła problematykę alkoholizmu oraz poinformowała, że 

jeżeli dana osoba nie wyrazi zgody na leczenie, to nie ma możliwości przymusu do leczenia.  

Radny Jerzy Ławniczak wyraził zdanie, że należy zachęcać osoby uzależnione do leczenia. 

Kierownik GOPS Teresa Płucienniczak poinformowała, że uzależnieni są zapraszani na posiedzenia 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz do punktu konsultacyjnego, lecz często 

zaproszenia są ignorowane. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał, czy wobec osób które nie skorzystały ze wsparcia GKRPA są 

podejmowane jakieś działania.  

Kierownik Ref. OSSIO Teresa Gałązka poinformowała, że zaproszenia są ponawiane, a informacje są 

przekazywane pracownikom socjalnym. 

Wójt Gminy podziękował za głos wsparcia ze strony Radnych oraz zwrócił się z prośbą do Radnych o 

wskazywanie osób uzależnionych lub ich rodzin. Wyraził zdanie, że na siłę nie da się zmusić nikogo do 

leczenia. Przedstawił zasady funkcjonowania GKRPA i punktu konsultacyjnego. 
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Ad. 12 

Kierownik Ref. Organizacyjnego, Spraw Społecznych i Obywatelskich – Teresa Gałązka przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice w 

roku 2016. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2017. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXIII/134/2017 w 

sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Gminie Brąszewice na rok 2017. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice na rok 2017. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXIII/135/2017 w 

sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice na 

rok 2017. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2017. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że koszty utrzymywania psów w schronisku są bardzo duże i 

zaproponował, aby przekazywać 1000 zł dla osób biorących psa do adopcji. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał, jak gmina weryfikuje ilość zwierząt przebywających w schronisku. 

Wójt Gminy poinformował, że przeprowadzane są kontrole stanu zwierząt na miejscu w schronisku.  

Radny Jerzy Ławniczak wyraził zdanie, że skoro koszty utrzymywania psów w schronisku w 

Wojtyszkach są duże to należy poszukać innego. 

Kierownik Ref. IT Agnieszka Drzazga poinformowała, że zostało przeprowadzone rozeznanie cenowe i 

spośród złożonych ofert propozycja Hotelu dla zwierząt i ptactwa domowego w Wojtyszkach była 

najtańsza. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXIII/136/2017 w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2017. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania 

z obiektu sportowego „Boisko wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Brąszewicach”. 

Wójt Gminy wyraził zdanie, że należy czynić starania, aby zatrudnić na ½ etatu osobę, która będzie 

nadzorowała ten obiekt. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że jego zdaniem nieprecyzyjnie określone są godziny otwarcia 

obiektu zimą. 

Wójt Gminy poinformował, że administrator obiektu powinien podejmować decyzję w zależności od 

warunków atmosferycznych. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXXIII/137/2017 w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z obiektu sportowego „Boisko 

wielofunkcyjne przy Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Brąszewicach”. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Na sesję przybyła Dyrektor Publicznego Przedszkola w Brąszewicach Małgorzata Wiertelak. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do 

publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Brąszewice. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał, czy przedszkole jest w stanie przyjąć wszystkie chętne dzieci. 

Dyrektor Publicznego Przedszkola w Brąszewicach Małgorzata Wiertelak poinformowała, że w 

ubiegłym roku wszystkie chętne dzieci zostały przyjęte oraz wyraziła zdanie, że w roku obecnym 

również nie powinno być z tym problemu. 

Radna Dorota Lipka zapytała, czy ewentualna 4 grupa będzie miała zajęcia od rana czy popołudniu. 

Dyrektor Publicznego Przedszkola w Brąszewicach Małgorzata Wiertelak poinformowała, że nie ma 

możliwości technicznych, aby 4 grupy miały zajęcia od rana. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. W głosowaniu nie brał 

udziału Radny Mariusz Kurzaj. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXIII/138/2017 w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji 

do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego. 

Wójt Gminy poinformował, że projekt uchwały to kontynuacja procedury o której decyzja została 

podjęta podczas dyskusji i w głosowaniu na poprzedniej sesji. Dodał, że zgodnie z wytycznymi podjęta 
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na poprzedniej sesji uchwała w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum 

do nowego ustroju szkolnego została przekazana do: Kuratorium Oświaty w Łodzi, Związku 

Nauczycielstwa Polskiego w Sieradzu, OPZZ Województwa Łódzkiego oraz NSZZ „Solidarność” Region 

Ziemia Łódzka. Przedstawił wszystkie opinie dotyczące tej uchwały wydane przez wymienione 

instytucje.  

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że każdy obywatel demokratycznego kraju powinien mieć 

możliwość wyboru szkoły dla swojego dziecka. 

Wójt Gminy poinformował, że szkoły muszą mieć określone obwody, a rodzic ma prawo zdecydować, 

gdzie pośle swoje dziecko. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych, 1 Radny (Ryszard Kurzaj) wstrzymał się od głosu. Większością głosów Rada 

Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXIII/139/2017 w sprawie dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy (12:25). 

 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/10/2014 z 

dnia 16 grudnia 2014 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że z projektu uchwały należy wykreślić zapis mówiący o powodzie 

nieobecności Radnego na sesji lub posiedzeniu Komisji, tak aby nie było potrzeby tłumaczenia się z 

przyczyny nieobecność. Dodał, że składanie pisemnego oświadczenia o przyczynie jest także zbędnym 

wymogiem. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że podczas dyskusji na poprzednich sesjach było mówione o 

usprawiedliwianiu nieobecności w przypadku choroby lub zaplanowanej wizyty. Dodał, że 

oświadczenie jest potrzebne, aby ewidencjonować nieobecności. 

Radny Jan Stawirej wyraził zdanie, że należy uchylić poprzednią uchwałę, a nie dokonywać jej zmian. 

Kierownik Ref. IT Agnieszka Drzazga poinformowała, że nie ma takiej potrzeby ponieważ pozostałe 

zapisy uchwały nie ulegają zmianie. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził opinię, że wymaganie składania pisemnego oświadczenia o powodzie 

nieobecności jest niepotrzebne, gdyż wystarczy lista obecności. 

Radny Jerzy Ławniczak zaproponował, aby z projektu uchwały usunąć zapis mówiący o powodzie 

nieobecności. 

Radny Grzegorz Kulig wyraził zdanie, że złożenie oświadczenia w ciągu 5 dni może być problemem. 

Zaproponował, aby zmienić zapis na „Potrącenia nie stosuje się do Radnych, którzy byli nieobecni na 

obradach nie więcej niż 2 razy w roku kalendarzowym, a nieobecność ta spowodowana była chorobą 

lub ważną sprawą losową”. 

Radny Adam Laskowski zwrócił uwagę, że zapis o dwóch nieobecnościach spowoduje, że zwolnienie 

lekarskie nie będzie honorowane. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak wyraził opinię, że wprowadzenie zapisu mówiącego o uprawnieniu 

Radnego do dwóch nieobecności w ciągu roku bez określenia jej przyczyny pozwoli na możliwość 

uchylenia się od obowiązków Radnych, co może spotkać się z negatywną reakcją organu nadzoru. 
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Radny Józef Toruński wyraził zdanie, że jeśli Radny będzie przebywał na dłuższym zwolnieniu lekarskim 

to dieta będzie potrącana po dwóch nieobecnościach. 

Radny Jerzy Ławniczak zaproponował, aby zmienić zapis na „Potrącenia nie stosuje się do Radnych, 

którzy byli nieobecni na obradach nie więcej niż 2 razy w roku kalendarzowym, a nieobecność ta 

spowodowana była chorobą lub ważną sprawą losową”. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie z 

uwzględnieniem propozycji Radnego Jerzego Ławniczaka. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych 

obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXIII/140/2017 w sprawie zmiany uchwały nr II/10/2014 

z dnia 16 grudnia 2014 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Obrady opuścił Radny Jerzy Ławniczak (13:05). 

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

Wójt Gminy zwrócił się do Radnych z prośbą o zagłosowanie za wyrażeniem zgody na wyodrębnienie z 

budżetu Gminy funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Grzegorz Kulig odczytał protokół z posiedzenia Komisji 

Budżetu i Inwestycji, która wnioskuje do Rady o wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

Radny Jacek Piotrowski wyraził zdanie, że jeśli fundusz sołecki zostanie wyodrębniony to będzie 

obowiązywał do czasu podjęcia uchwały o niewyodrębnieniu. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak poinformował, że sprawdzi tą opinię. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych, przeciwko 1 Radny (Jan Stawirej). Większością głosów Rada Gminy 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXXIII/141/2017 w sprawie funduszu sołeckiego. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Obrady opuścił Radny Ryszard Kurzaj (13:15). 

 

Ad. 21 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- poinformował, że są czynione starania o uzyskanie z WFOŚIGW pożyczki z możliwością częściowego 

umorzenia na wykonanie modernizacji hydroforni w Godynicach. 

- poinformował o wstępnych rozmowach z przedstawicielem Lasów Państwowych w sprawie 

współpracy przy wykonaniu remontu drogi Grabostaw – Fajum. 

- poinformowała, że właścicielka działki sąsiadującej z Urzędem Gminy Pani Stawirej zwróciła się z 

propozycją sprzedaży tego gruntu. Zwrócił się do Komisji Budżetu i Inwestycji z prośbą o 

przeanalizowanie tej propozycji. 

- zwrócił się do Radnego Adama Laskowskiego z prośbą o zorganizowanie zebrania we wsi Czartoria 

poświęconego zmianie nazwy miejscowości na Czartoryja. 
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- w odniesieniu do interpelacji Radnego Jacka Piotrowskiego poinformował, że kamień wapienny który 

został kilkanaście lat temu użyty jako podbudowa drogi w miejscowości Salamony uległ zlasowaniu, w 

związku z tym stan drogi uległ znacznemu pogorszeniu. 

- poinformował, że wiosną będą realizowane naprawy cząstkowe dróg gminnych. 

- w odniesieniu do interpelacji Radnego Jarosława Plichty poinformował o powtórzeniu pism do PKS i 

PGE. 

- w odniesieniu do interpelacji Radnej Bożeny Łuszczek przedstawił pismo skierowane do PZD 

dotyczące pogarszającego się stanu drogi na ul. Sieradzkiej w Brąszewicach. 

- poinformował o wysłaniu pisma dot. przystanku w miejscowości Błota. 

- poinformował, że 5 kwietnia 2017 r.  w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w Łodzi odbędzie się 

rozprawa w sprawie skargi właściciela Hotelu dla zwierząt i ptactwa domowego Pana Longina 

Siemińskiego na uchwałę Rady Gminy w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia na terenie 

nieruchomości położonej w miejscowości Wojtyszki nr 18, ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko 

występujących. 

Radny Grzegorz Kulig poinformował, że PZD wykonało równanie drogi Starce - Robaszew, lecz aby stan 

tej drogi uległ poprawie potrzebne jest kilka wywrotek kamienia. 

Wójt Gminy poinformował, że w ubiegły piątek uczestniczył w zebraniu z Sołtysami z terenu Gminy 

Brąszewice podczas którego większość sołtysów wyraziło zdanie, że pieniądze z funduszu sołeckiego 

najrozsądniej byłoby przeznaczyć na wspólny cel. Dodał, że w skali Gminy fundusz sołecki to około 

300000 zł, którymi to Radni i Sołtysi będą dysponować realizując projekty w swoich sołectwach. 

Zwrócił się  z prośbą o racjonalne wydatkowanie tych pieniędzy. Dodał również, że przewidywane 

wydatki z funduszu sołeckiego muszą zmieścić się w określonych kwotach - limitach na dane sołectwo, 

gdyż Gmina nie będzie w stanie dołożyć do tych inwestycji. Podkreślił, że informacja ta została 

przekazana również sołtysom. 

Radna Grażyna Dobruchowska zaproponowała, aby dofinansować z środków gminnych działalność Kół 

Gospodyń Wiejskich i oddział przedszkolny w Godynicach. 

Radna Dorota Lipka podziękowała za naprawę drogi w miejscowości Kosatka. 

Radny Mariusz Kurzaj zapytał o dotacje dla klubów sportowych. 

Wójt Gminy poinformował, że została powołana komisja, której zadaniem jest rozpatrzenie wniosków. 

Dodał, że wpłynęły dwa wnioski od klubów sportowych. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXIII sesji Rady Gminy o godzinie 1330.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


